
 
 

ŠKOLA: 

 

KLASA:  

URBROJ:  

 

ZAPISNIK 3. SJEDNICE NASTAVNIČKOG VIJEĆA 

 

Datum održavanja sjednice:  Vrijeme početka sjednice:   

Mjesto održavanja sjednice:  

Na sjednici su nazočni:  

 

 

 

 

Sa sjednice su opravdano odsutni:  

 

 

Sa sjednice su neopravdano odsutni: 

 

Popis osoba koji nisu članovi, a prisustvuju sjednici:  

 

Predsjedavatelj sjednice:  Zapisničar: 

Utvrđivanje kvoruma:  

 

Dnevni red sjednice:  

1. Verifikacija zapisnika 2. sjednice NV-a 

2. Izvješća razrednika i pedagoginje o uspjehu, izostancima i pedagoškim mjerama 

3. Pedagoške mjere 

4. Pedagoška dokumentacija 

5. Kvaliteta započinje samovrednovanjem 

6. Molbe 

7. Razno  

02.11.2017. 16:20 
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ZAGREB, Bolnička cesta 32 

 

 

 

Križnik, Vučen, Ribarić, Dekanić, Vukelić, Hudin, Papa, Lujić, Matić, 

Černok, Vučinić, Golić, Bašak, Kozina, Šteko, Vičić-Hudorović, Ožanić, 

Štimac, Blažević, Mihaljević, Maretić, Filipušić, Skoton, Beck, Šimunović, 

Grubeša, Matejić, Petroci, Buble-Ocvirek, Janković, Tomek, Toplak, Jazvić, 

Koštrun, Smojver, Crkvenac, Vidoša. 
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Tijek sjednice po točkama dnevnog reda:  

Ad.1) Verifikacija zapisnika 2. sjednice NV-a 

Zapisnik 2. sjednice NV-a usvaja se jednoglasno. 

 

Ad 2) Izvješća razrednika i pedagoginje o uspjehu, izostancima i pedagoškim mjerama 

Ravnateljica poziva razrednike svih razreda da iznesu rezultate razrednih vijeća o uspjehu učenika, 

izostancima i pedagoškim mjerama. Razrednici redom izvještavaju o broju učenika u pojedinom razredu, 

broju učenika s 3 ili više negativnih ocjena po pojedinom predmetu, broju opravdanih i neopravdanih 

izostanaka po učeniku i ukupnom broju izostanaka te o izrečenim opomenama i drugim pedagoškim 

mjerama. Razrednici izjavljuju da je napravljen plan ispravka ocjena za učenike s negativnim ocjenama. 

Ravnateljica primjećuje da je ove godine broj izostanaka učenika povećan.  

Razrednica 4.a razreda, Matejić Tajana ističe da učenica Peranović Petra nije dolazila na vježbe ovaj 

tjedan i nije donijela sanitarnu knjižicu premda je bila obaviještena te da je danas poslan poziv njenoj 

majci da dođe u školu. Matejić želi zbog slučaja učenice Peranović sazvati RV u srijedu, 08.11.2017.  

Razrednica 4.b razreda, Filipušić Iva ističe kako učenik Skupnjak Bruno opetovano koristi mobilni uređaj 

na nastavnim satovima te je upućen na razgovor kod pedagoginje. Šimunović Zlatica i Filipušić Iva 

izjavljuju da treba predložiti pedagošku mjeru - ukor. Nadalje, Filipušić Iva navodi da je danas obavljen 

razgovor s ocem učenice Rožman Eme koja je bila hospitalizirana zbog smetnji u psihičkom 

funkcioniranju, a koja se želi upisati u drugu školu te navodi da ima izvješća svih nastavnika koji predaju 

učenici o uspjehu, napretku, ponašanju i izostancima iste.  

Razrednica 4.c razreda, Ribarić Suzana čita izvješće, govori da je izostanke učenika Ščapeca otac 

opravdao. Pedagoginja Šimunović kaže da ne može opravdati sate lažnom ispričnicom te da se u 

prijašnjem razgovoru s njom i sam učenik složio da treba dobiti neopravdane sate. Šimunović navodi 

kako se pedagoški i odgojni pomak ne bude dogodio ako pedagoginja dogovara jedno, a razrednici rade 

drugo i moli da se nadalje radi po dogovorenom. Razrednica 5.a razreda Beck Ira u izvješću obavještava 

kako učenica Kuten Lucija ide na dogovorenu operaciju i da je unaprijed odradila dio vježbi iz predmeta 

Intenzivna njega koje bi normalno odrađivala u vremenu kada će biti hospitalizirana. Pedagoginja se 

javlja za riječ i kaže kako neka djeca imaju privilegiju, a neka nemaju i pita da li se djeca smiju opteretiti 

sa više nastavnih sati nego što stoji u tjednom i mjesečnom planu? Maretić Mate se slaže sa 

pedagoginjom i pita da li se onda unaprijed mogu odraditi i vježbe iz drugih predmeta? Ravnateljica 

izjavljuje da mi nismo ti koji smijemo opteretiti učenika više nego što piše u kurikulumu i da to nikako ne 

smije biti pravilo, ali da se izuzetak smije učiniti ako i učenik i roditelj na to pristaje. Razvija se daljnja 

rasprava gdje pedagoginja kaže da će nastati stihijska pomama za takvim načinom izvođenja vježbi. 

Ravnateljica odgovara da moramo učenici na neki način omogućiti nadoknadu vježbi i da postoji dva 

dana u tjednu za 5. razrede za nadoknadu u slučaju da je potrebno. Ravnateljica pita da li ćemo čekati 

sljedeći turnus vježbi iduće godine ili omogućiti iste godine nadoknadu vježbi učeniku ako je moguće? 



 
 

Pedagoginja izjavljuje kako misli da su neki "jednakiji" od drugih i da se rade protokoli i dogovori kako 

će se postupati, a ipak se ne radi kako je dogovoreno. Ravnateljica govori kako nitko nije ispisao protokol 

koji je napisao tim za kvalitetu i prekida raspravu. 

 

 

Ad 3) Pedagoške mjere 

Za riječ se javlja Skoton Jelka te izjavljuje kako je učenica 5.b razreda Tkalec Barbara na nastavnoj bazi 

zapalila cigaretu ponuđenu od strane zaposlenog zdravstvenog djelatnika za vrijeme trajanja kliničkih 

vježbi. Ističe da je prošle godine na kliničkim vježbama bez dopuštenja fotografirala dijete na respiratoru. 

Skoton predlaže izricanje još jedne opomene pred isključenje. Grubeša Gordana izjavljuje da ista učenica 

opetovano dobiva opomene i da treba započeti s postupkom isključenja s nastave. Razrednica smatra da 

učenicu ne treba isključiti i stavlja na glasovanje prijedlog za opomenu pred isključenje učenice iz 

nastave. Prijedlog se usvaja uz 31 glas za, 6 suzdržanih i 4 glasa protiv. 

Filipušić Iva čita prijedlog svog odvjetnika o predmetu učenice Peranović Petre u kojem navodi da je 

dotična učenica na javnim društvenim mrežama klevetala nastavnicu Filipušić i ravnateljicu, poziva se na 

Etički kodeks Škole za medicinske sestre Vrapče, Pravilnik o kućnom redu i Statut Škole te izjavljuje da 

smatra kako učenicu treba isključiti iz nastave ili premjestiti u razred u kojem nastavnica Filipušić ne 

predaje. Ravnateljica izjavljuje kako je nastojala zaštititi nastavnicu Filipušić razrješenjem razredničkih 

dužnosti i ponudom premještaja u drugu školu učenici, no učenica je ponudu odbila u nekoliko navrata. 

Dodaje kako treba voditi bilješke o njenom pohađanju nastave i kliničkih vježbi, uspjehu, postizanju 

ishoda učenja i usvajanju vještina. Nastavlja izjavom kako mi nismo ti koji mogu osporiti liječnički nalaz 

i trebamo imati strpljenja te da će se možda sve samo od sebe polako riješiti. Kozina Mirjana se javlja za 

riječ i govori kako ima potrebu osvrnuti se na ponašanje učenice Peranović te da njeno ponašanje nije 

normalno ni s profesionalne ni s ljudske razine i ima osjećaj da ona ne ide po prilagođenom programu već 

da mi cijeli strukovni kurikulum prilagođavamo njoj. Zaključuje da učenica zaslužuje najoštriju 

pedagošku mjeru. Razvija se daljnja rasprava oko vrijeđanja nastavnice i psihičkog stanja učenice. 

Ravnateljica stavlja na glasovanje prijedlog o isključenju učenice iz nastave. Prijedlog nije usvojen uz 12 

glasova za, 11 suzdržanih i 16 glasova protiv. Razrednica Matejić Tajana ponavlja da će sazvati RV u 

srijedu i stavlja na glasovanje opomenu pred isključenje učenice Peranović. Prijedlog je usvojen uz 28 

glasova za i 11 protiv. Filipušić Iva moli da uđe u Zapisnik kako je tražila izuzeće iz 4.a razreda ili 

premještaj učenice Peranović Petre u 4.c razred te moli ravnateljicu da ju pisanim putem obavijesti o 

odluci. 
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Ad 4) Pedagoška dokumentacija 

Frančić Kristina predstavlja Pravilnik o pedagoškoj dokumentaciji i evidenciji te javnim ispravama u 

školskim ustanovama putem PPT prezentacije. U prezentaciji navodi i opisuje što sadrži sljedeća 

pedagoška dokumentacija: matična knjiga F, registar učenika upisanih u matičnu knjigu, razredna knjiga 

S i razredna knjiga M, mapa praktične nastave i vježbi, mapa stručne prakse, dnevnici rada/praćenja, 

prijavnice, upisnice u školsku ustanovu, ispisnice, prijavnica i zapisnik o polaganju ispita, prijavnice za 

obranu završnog rada, zapisnik o izradi i obrani završnog rada, potvrda o položenim ispitima državne 

mature, obrasci svjedodžbi. 

Ravnateljica izjavljuje kako treba osuvremeniti Zapisnike i potvrde prema preporuci novog Zapisnika te 

navodi kako smatra da svu navedenu pedagošku dokumentaciju Škola za medicinske sestre Vrapče već 

ima te da će se dokumentacija dopuniti ukoliko nešto od navedenog nedostaje. 

 

 

Ad 5) Kvaliteta započinje samovrednovanjem 

Vidoša Aleksandra na početku moli razrednike da ponovno pošalju tablice izostanaka učenika jer su 

dokumenti s tablicama iz razmjene profesora izbrisani. 

Vidoša nastavlja s predstavljanjem zadaća i rada školskog Tima za kvalitetu putem PPT prezentacije. 

Predstavlja ključna pitanja – "Koliko je naša škola dobra? Što trebamo provesti? Što ćemo provesti?" 

Navodi SWOT analizu kvalitete rada Škole koja će biti podrobnije objašnjena roditeljima, razrednicima 

na satovima razrednog odjela i na strukovnom i općeobrazovnom NV-u. Objašnjava i prezentira postupak 

certificiranja, uvođenje obrazaca (ispričnica potpisana od strane roditelja, uputnica za odradu vježbi koje 

će provoditi vanjski suradnici, plan nadoknade kompetencija za učenike koji nisu postigli ishode učenja). 

Napominje važnost pridržavanja standarda svih dionika postupka. Ravnateljica stavlja na glasovanje 

prijedlog o usvajanju certifikata za kvalitetu rada. Prijedlog je usvojen uz 37 glasa za, 1 suzdržan i 1 

protiv. 

Ravnateljica obavještava da su stigli upitnici od MZO za srednje škole, a svrha je dobivanje podataka o  

srednjim školama na području Republike Hrvatske te će biti poslan mail o podacima koje treba dostaviti 

ravnateljici do 09.11.2017.g. 

 

 

Ad 6) Zamolbe  

Jednoglasno se odobrava zamolba učenice Jakupović Barbare za oslobođenje pohađanja nastave iz 

Tjelesne i zdravstvene kulture. 

Jednoglasno se odobrava zamolba učenice Halilović Emire za ispis sa predmeta Etike. 



 
 

Jednoglasno se odobrava zamolba učenika Jančić Željka, oca učenice Jančić Klare, za oslobođenje 

pohađanja nastave Tjelesne i zdravstvene kulture po preporuci liječnika u vremenskom razdoblju od 

24.09. – 22.12.2017. 

 

 

Ad 7) Razno 

Ribarić Suzana obavještava o dva projekta: prvi projekt za 3. razrede provode  studenti medicine i 

psihologije kroz peer edukaciju s odobrenjem Gradskog ureda za zdravstvo. Voditeljica projekta 

Promicanje mentalnog zdravlja  s nazivom  "Pogled u sebe" je Kristina Stamenković. Provesti će se 8 

radionica na SRO. 

3.a ponedjeljak u 12 sati 

3.b srijeda 15,30 sati 

3.c utorak 16,20 sati 

Drugi projekt - voditeljica edukacije kroz MZOS-ev projekt za popularizaciju medicine i sestrinstva 

utemeljene na dokazima  je prof.dr.sc. Livia Puljak iz  hrvatskog Cochrane , medicinski fakultet iz Splita. 

Održati će se radionice od 90 minuta. Predloženi termini su od 27.11. do 1.12.2017., a točni termini će se 

znati kada organizatori projekta daju suglasnost. 

 

Dekanić Anka obavještava da učenici 3. razreda 13.11. putuju u Novi Vinodolski, a 17.11. treba 

organizirati posjet 3.a razreda Kino Europi, koji su osvojili zbog malog broja izostanaka prošle godine. 

3.b i c razred se samovoljno prijavio i platio posjet Kinu Europi istog dana. Za četvrte razrede 13.11. u 

16h je također organiziran posjet Kinu. Ravnateljica obavještava da ukoliko je netko zainteresiran za isti 

posjet, ulaz u kino je 10 kuna.  

 

Smojver Jasna obavještava o znanstveno-istraživačkom projektu Instituta za društvena istraživanja 

i Agencije za znanost i visoko obrazovanje ''Analiza stanja i potreba u srednjoškolskom odgoju i 

obrazovanju  vezanih uz informiranje o visokoškolskim izborima i postupcima upisa na studijske 

programe preko Nacionalnog informacijskog sustava prijava na visoka učilišta (NISpVU)''. Obuhvaćeni 

su 1.,3., i 5. razredi. 

 

Crikvenac Irena podsjeća da je dogovor oko izostanaka učenika zbog natjecanja, sportskih ili sličnih 

događanja bio kako će se oni upisivati u napomene u e-Dnevnik, a ne u izostanke učenika. 

 

Maretić Mate traži da se NV i Pedagoška služba dogovore i izjasne da li je on dužan dolaziti na aktive 

Vijeća obzirom da je uputio žalbu Školskom odboru i ne želi više biti voditelj Vijeća. Ravnateljica 

http://prof.dr.sc/
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odgovara da NV o tome ne donosi odluku već da se mora sazvati Školski odbor na što Miščančuk Marica 

odgovara kako ne može sazvati Školski odbor jer nije dobila potreban dokument od tajnice Škole. 

Nastavnik Maretić Mate napušta NV u 18:45h. 

 

Kozina Mirjana obavještava kako su učenici Paukovac, Soltić i Vartušek te 11 učenika 1.c razreda 

predstavljali Školu na okruglom stolu o volontiranju pod nazivom "Mladi mladima o volontiranju". 

Organizacija Foruma za slobodu odgoja i projekt '' Možemo to riješiti''. Navodi kako treba stvoriti 

kritičnu masu za nenasilno rješavanje sukoba u našem radnom okruženju. 

 

Vidoša Aleksandra obavještava nazočne da je postala član državnog povjerenstva Schola Medica 2018., a 

natjecanje će se održati u travnju 2018. godine. 

 

Vukelić Ankica obavještava da će se 13. ili 14.11.2017. održati akcija darivanja krvi te da će svi biti 

naknadno obaviješteni o točnom vremenu i mjestu akcije. 

 

 

 

 

Vrijeme završetka sjednice: 19:00 

 

 

Potpis predsjedavatelja sjednice  Potpis zapisničara sjednice:  

__________________________  _____Marijana Blažević_______ 

Latinka Križnik, prof.  Marijana Blažević, bacc.med.techn. 

 


